
Pernek

Komisia pre výstavbu, životné prostredie a dopravu

Zápisnica

Dátum: 11.4.2022

Miesto: Obecný úrad

Prítomní členovia: Ing. Vratko Piruš – Predseda komisie

Hana Zošťáková– člen komisie

Ing. Miroslav Bokes – člen komisie

Ing.Miroslav Truc - člen komisie

Za obecný úrad: Ing. Martin Ledník – Starosta obce Pernek

Hostia:

Program:

Bod č.1 – vyjadrenie k stavebnému zámeru na stavebnej parcele c 544/1 a

544/8

-obhliadka miesta

Stanovisko komisie:
Komisia odporúča investorovi zváženie vytvorenia výhybne vzhľadom na zvyšujúcu sa intenzitu

výstavby a nedostačujúce šírkové parametre cestnej komunikácie.

Bod č.2 – žiadost o neinvazívnu úpravu pozemku pred rodinným domom,

Stanislav Ondáč, Pernek 294

Stanovisko komisie:

Komisia odporúča neinvazívne riešenie pomocou plastových tvárnic/zatrávňovačov, ktoré sa

používajú na spevnenie silno zaťažovaných plôch, ako sú príjazdové cesty, chodníky alebo

terasy. Cieľom je, aby tvárnice pôsobili prirodzene a nevytvárali dojem parkovacej plochy.

V prípade, že komisia spozoruje pravidelné a dlhodobé parkovanie na spomínaných

plochách, dovoľuje si toto povolenie zrušiť.
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Pernek

Bod č.3 - žiadosť o rozšírenie kapacity inžinierskych sietí v obci Pernek,

Stanovisko komisie:

Zasadenie  sa o rozšírenie kapacity inžinierskych sietí v obci k pozemkom je možné, avšak je

potrebné doriešiť následné veci : projektovú dokumentáciu, jej financovanie, prístupovú

cesta k pozemkom.

Obec momentálne nemá v roku 2022 vyčlenené finančné prostriedky na rozšírenie

infraštruktúry v tejto lokalite.

Bod č.4 - DefencePro - evidencia skutkov na úseku dopravy

Stanovisko komisie: Komisia odporúča dotyčnú spoločnosť pozvať na prezentáciu činnosti.

Bod č.5 - Žiadosť o doplnenie verejného osvetlenia v lokalite Bariny - Nivy

Stanovisko komisie

Po obhliadke tvaru miesta komisia odporúča starostovi obce doplnenie svietidla VO na stĺp
elektrického vedenia medzi dve svietidlá kvôli lepšej viditeľnosti.
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